
Referat af bestyrelsesmøde den 20. august 2024 

 

Deltagere: Rene, Kasper, Janne og Dorthe 

Fraværende: Annemette 

 

Ejendomsskat på fællesareal 

Den ejendomsvurdering vi har i dag er for 2020 og den betaler Vinde Bakke/Grundejerforeningen 

ejendomsskat af indtil der kommer en ny ejendomsvurdering for 2023, hvor fællesarealet 

forhåbentlig bliver vurderet til ”0”. Indtil 2023 vurderingen kommer fra Vurderingsstyrelsen, skal vi 

betale ejendomsskat til Vinde Bakke, derefter skulle vi kunne få det betalte refunderet. Vi håber, at 

vurderingen 2023 snart kommer var Vurderingsstyrelsen, men ingen ved præcis hvornår.  

Vi afventer dokumentation fra advokat. 

Græsslåning – fællesareal 

Vi siger tak til Tom, for det store arbejde med at slå græs.  

Vi mangler en buskrydder til fællesområdet og sætter i gang med at købe en ny. 

Vi arbejder på at finde en sted, hvor havetraktor og buskrydder kan opbevares fremadrettet.  

Arbejdsdag 

Vi påtænker en arbejdsdag i 2025 i forbindelse med Naturfredningsforeningen. (Ultimo marts/primo 

april) 

Stier 

Vi har fået lavet stien, men desværre skyllede den væk en time efter den var lavet. Derfor kommer 

Øgaard igen og laver det hele om.  

Søgning af penge til projekter fællesareal 

Der er søgt byudviklingspulje hos Skive Kommune til frugttræer, vi afventer svar. 

Der er blevet plantet træer rundt om bålhytterne.  

Afventer stadig svar fra udvalg, der skal søge madpakkehus og udvalg der skal søge til læbælte. 

 

 

 

 

 


